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Subject: RE: Verbeterplan | DOTT in concept vastgesteld in LCT
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@minvws.nl

) @minvws.nl]

Mooi! Zie onder

van: INEEECRECNN)MRRCEECco invws.ni>
Verzonden: donderdag 11 februari 2021 19:25

@minvws.n!>; IIESENEDN) EXE @minvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verbeterplan | DOTT in concept vastgesteld in LCT

Urgentie: Hoog

Hebben jullie nog opmerkingen over deze passage? Na het verwerken van jullie opmerkingen kan de passage gedeeld worden met

lk hoor daarom graag of een snelle reactie mogelijk is of niet.

5.1.2i Concept

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Programmadirectie Covid-19

5.1.2e @minvws.nl |

Team Testen en Traceren

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

van:IEEE)EXEDN© invws n>
Verzonden: donderdag 11 februari 2021 17:48

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verbeterplan | DOTT in concept vastgesteld in LCT

| 5120 | kun je de passage ook aan[ag zenden?

@minvws.nl>
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Verzonden: donderdag 11 februari 2021 17:36

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verbeterplan | DOTT in concept vastgesteld in LCT

Vanuit mijn team krijg ik nog de suggestie dat je WHO wel schriftelijk om informatie kan vragen, bijvoorbeeld mbt non-functionals,

maar dat wistje natuurlijk al.

Vriendelijk verzoek mij morgen die definitieve ‘korte passage over vervanging HPZone’ te doen toekomen. Wellicht kan ik die dan

geheel of gedeeltelijk hergebruiken in mijn aanbiedingstekst. Dank alvast !

Verzonden: donderdag 11 februari 2021 16:52

EEE © minvws.ni>; SERED EEEc mins. >;IEEE
@ minvws.nl>;

) minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Verbeterplan | DOTT in concept vastgesteld in LCT

Goed nieuws [EEE
Ten aanzien van go.data zou ik vooralsnog de lijn aanhouden dat er meerdere opties zijn voor de vervanging van (onderdelen
van) HPZone. Eén daarvan is go.data. De WHO liet ons vandaag bijvoorbeeld weten dat de broncode niet openbaar is. Daarmee

kan er ook nog geen toetsing plaatsvinden op zaken als onderhoudbaarheid en veiligheid.

@minvws.nl>;

Voor de kamerbrief van morgen bereiden wij (DI/PDC) een korte passage over vervanging HPZone voor die we vanavond aan

GGD GHOR voorleggen en die na de bespreking met de DPG-en morgen uit kan.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ |Den Haag

Managementassistente: |BEER ominvws.nl | si |
7IE

minvws.nl

van:CEC)-BCREDN  vinvws ol
eg 11 feb. 2021 4:33 PM
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Onderwerp: VerbeterplanIDOTT in concept vastgesteld in LCT

lk kan melden dat conform verwachting en afspraak het verbeterplan DOTT deel | hedenmiddag is vastgesteld in de LCT in concept.

lk merk daarbij op dat:

- Het aantal verbeteracties/fiches er 28 zijn en geen 50 (dat laatste getal was een ruwe schatting voor alle risico’s uit de

risicoanalyse. Deze 28 is een eerste fase Verbeterplan met de meest urgente verbeteracties.

- Er is gecheckt en dubbel gecheckt dat alle verbeterpunten uit de risicoanalyse, KPMG rapport, TK brieven en recente

incidenten (DigiD, Go.Data) worden afgedekt. Aan de relatie Go.Data en HPZone zal desgevraagd in de

aanbiedingsnota aan de minister nog enige uitleg geven.
- Eris akkoord op de Gateway Review waar komende woensdag de 17° al de intake van is doorIEE BEEen

5.1.2e

-  Ernoggeen sprake is van een leesbare tekst/plan FEES heeft van de LCT mandaat gekregen om de sheets om te zetten in

een leeshaar plan, zonder daarbij uiteraard iets te mogen veranderen aan de inhoud en aan de fiches/verbeteracties. Die

zijn immers voor rekening en verantwoording van de afzonderlijke ketenpartners.

Op mijn scherpe vraag of de ketenpartijen zicht echt in staat voelen om de acties uit te voeren, qua kwaliteit, kwantiteit en

doorzettingsmacht, heeft GGD GHOR en DPGEEEeen voorbehoud gemaakt dat ze dat morgen na behandeling van het

Verbeterplan in de DPG Raad zal laten weten. RIVM en Dienst Testen laten morgen ook weten of ze daarvoor in kunnen staan.

lk heb aangegeven dat ik als Voorzitter LCT zelf de minister zal adviseren om het verbeterplan te bespreken met GGD GHOR op

bestuurlijk niveau en wederom de vraag te stellen naar capaciteit en doorzettingsmacht bij de GGD GHOR. Dit zal ook in het verslag

van de LCT vergadering worden opgenomen (evenals de bovenstaande conclusies).
Resumerend kan het Verbeterplan DOTT fase 1 maandag klaar zijn en dat is naar ik hoop vroeg genoeg om door de Minister mee te

kunnen sturen met de Corona Voortgangsbrief aan de Tweede Kamer (of separaat na maandag).

Mochten er nog vragen zijn over het Verbeterplan en de vaststelling in de LCT dan ben ik uiteraard beschikbaar, maar ook ES

of IEE(secretaris LCT).

Volgende week zal in de LCT de eerste voortgangsrapportage liggen die met hulp van IG&H zal worden opgesteld en die via de

Regiegroep DOTT loopt om de belangrijkste bespreekpunten en aandachtspunten daaruit te filteren. Deze rapportages, maar ook

tussentijdse acute signalen, kunnen worden benut voor het overleg in de VWS Stuurgroep en het overleg met de minister.

Met vriendelijke groet,

ECE
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